
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 25. 5. 2016
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomńı členové SKAS: Karel Kolář, Jan Muśılek, Milan Pšenička, Josef Svoboda, Petr Vágner
(přǐsel 17:10).
Omluveni: Tomáš Masař́ık
Hosté: Peter Korcsok, Jana Novotná, Jindřich Pikora, Jan Bodnár (přǐsel 17:06).

Zasedáńı bylo zahájeno v 17:03.

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı zápisu z posledńıho zasedáńı
2. Prezentováńı MFF na olympiádách
3. Podmı́nky udělováńı zápočt̊u
4. Stipendia za vynikaj́ıćı studijńı výsledky
5. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen pěti hlasy, nikdo nebyl
proti, nikdo se nezdržel.

2 Prezentováńı MFF na olympiádách

J. Muśılek prezentuje podnět Lukáše Ledviny ohledně prezentace MFF na vyhlašováńı výsledk̊u jednot-
livých kol Fyzikálńı olympiády. Na krajském kole v Praze rozdávala MFF předevš́ım tašky s propagačńımi
letáky, zat́ımco např. ČVUT rozdávalo poukázky na nákup elektroniky.

Navrhuje zeptat se vedeńı fakulty, zda má koncepci propagace MFF na olympiádách a pokud ne,
vyzvat jej k jej́ımu vypracováńı.

K. Kolář poznamenává, že pokud by se měla MFF prezentovat na všech krajských kolech, jednalo by
se o velmi vysoké množstv́ı akćı i vynaložených prostředk̊u. J. Svoboda a J. Muśılek odpov́ıdaj́ı, že neńı
třeba prezentovat se ve všech kraj́ıch, minimálně v Praze to ale podle nich má smysl.

3 Podmı́nky udělováńı zápočt̊u

P. Korcsok přicháźı s podnětem studenta předmětu Pravděpodobnost a matematická statistika. Studen-
tovi jeho cvič́ıćı M. Maciak odmı́tl poskytnout náhradńı termı́n zápočtové ṕısemky, i přesto že d̊uvodem
absence byly zdravotńı d̊uvody. Po domluvě nakonec souhlasil s náhradńım termı́nem, který ovšem
podmı́nil vzdáńım se opravného mechanismu, který měli ostatńı studenti k dispozici.

SKAS odkazuje na své usneseńı č. 2/2016 ve zněńı
”
SKAS žádá vyučuj́ıćı, aby umožnili svým stu-

dent̊um absolvovat opravný termı́n k jednotlivým povinnostem vyžadovaným k źıskáńı zápočtu.“

SKAS navrhne přijet́ı tohoto usneseńı na zasedáńı AS.

4 Stipendia za vynikaj́ıćı studijńı výsledky

K. Kolář prezentuje výsledky z dat k přidělováńı stipendíı za vynikaj́ıćı studijńı výsledky za několik
posledńı čtyři roky. Na data aplikoval výpočet dle současného stipendijńıho řádu. Jako zaj́ımavý výsledek
prezentuje, že výrazně nejvyšš́ı počet stipendíı by byl přiznán student̊um za jejich výsledky v 1. ročńıku
navazuj́ıćıho magisterského studia. Výrazně nejméně stipendíı by bylo vyplaceno student̊um za jejich
výsledky v 3. ročńıku bakalářského studia.

Vypadá to, že nový systém přidělováńı stipendíı p̊usob́ı na studenty v́ıce motivačńım dojmem, nicméně
podmı́nky přidělováńı se z hlediska počtu přidělených stipendíı ročně zpř́ısnily.
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5 Různé

1. J. Svoboda navrhuje zeptat vedeńı fakulty, zda reprodukčńı středisko zvládá tisknout a vázat
závěřečné práce.

Zasedáńı bylo ukončeno v 17:55.
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